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PROTOKÓŁ  NR  13/2019

Z  POSIEDZENIA

KOMISJI  EDUKACJI,  ZDRmVIA,  SPORTU,  KULTURY  I  POLITYKI  SPOŁECZNEJ

RADY  POWIATUNOWOTOMYSflEGO

z dnia  24  lutego  2020  r.

.. al

W  posiedzeniu  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej,  które

odbyło  się w dniu  24 lutego  2020  r. w Nowyin  Tomyślu,  udział  wzięli  członkowie  oraz

zaproszeni  goście,  zgodnie  z dołączoną  do protokołu  listą  obecności.

Lista obecności  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu, Kxdtury  i Polityki  Społecznej  stanowi  załącznik

nr  1 do  protokołu.

Przewodniczący  Komisji  otworzył  posiedzenie  i  zapytał,  czy  są uwagi  do porządku

obrad?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do realizacji  porządku  obrad.

I

A-d.l.

Aktualna  sytuacia  finansowa  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnei

imienia  doktora  Kar,imierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  w aspekcie wielkości  ryczałtu

na  Ipółrocze  2020  roku.

Dyrektor  SP ZOZ  -  Tomasz  Przybylski  poinformował,  źe na końcu  gnidnia  oraz

w styczniu  br. zostały  podpisane  aneksy  dotyczące  finansowania  świadczeń  zdrowotnych

finansowanych  ze środków  publicznych  na  okres  od 1 styczrńa  do 31 gnidnia  2020  r. Zgodrńe

z obowiązującymi  przepisami  jest  to  tylko  ,,przepisarńe"  wartości  obowiązującej

w  2019  r.  w  przypadku  wartości  ryczałtu  oraz  wartości  ustalonej  w  I  półroczu

2019  r. w pozostałych  rodzajach  świadczeń.  Na chwilę  obecną  nie są znane  podstawy,

wg  których  zostanie  naliczona  wysokość  ryczałtu  na  2020  r.

Pan  Dyrektor  przedstawił  poszczególne  wartości  na podstawie  informacji  stanowiącej

załącznik  nr  2 do protokołu.

Głowna  Księgowa  SP  ZOZ  -  Beata  Wolanin  przedstawiła  sytuację  finansową  szpitala

nakoniec  2019  roku  oraz  omówiła  wykonarńe  przychodów  i kosztów.  Pani  Wolanin  przekazała

także  informację  o stanie  finansów  na koniec  stycznia  br.

Dyrektor  SP ZOZ  - Tomasz  Przyby}ski  dodał,  że w 2020  roku  wzrosła  pensja

minimalna  do  poziomu  2.600,00  złotych  brutto,  co  w  sytuacji  SP ZOZ  roczny  koszt

to minimum  około  2.500.000,00  zł.  Na  chwile  obecną  brak  jest  realnych  możliwości  uzyskania

sfinansowania  tego  zadarńa  z puli  NFZ.

Przewodniczący  otworzył  dyskusję.



I

Zgłosił  się  pan  Edmund  Żurek,  który  stwierdził,  że  jest  to niewiarygodne,  żeby  Rząd

podnosił  płace  mirńmalne,  a nie  przekazał  na to środków  finansowych  na szpitale.  Pan  Żurek

zapytał,  jak  Dyrektor  SP ZOZ  radzi  sobie  z brakiem  kadry  lekarskiej?

Dyrektor  SP ZOZ  - Tomasz  Przybylski  odpowiedział,  że na chwilę  obecną

zatrudnienie  kadry  lekarskiej  jest  na minimalnym  poziomie.  Kadry  lekarskiej  jest  coraz  mniej

na  rynku.

Pan  Edmund  Żurek  poruszył  także  sprawę  środków  finansowych  przeznaczonych

na ochronę  zdrowia,  w szczególności  zapytał  o kwotę  140.00,00  zł -  dotację  dla  jednostek

sektora  finansów  publicznych.

Pani  Skarbnik  poinformowała,  że  kwota  140.000,00  zł  została  przeznaczona

na  program  pn.,,Zdrowy  Maluch".

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  - Renata  Gruszka,  po krótce,  omówiła  zasady

Programu.

CzłonekKomisji  -  Adam  Pilc  zapytał,  jak  został  wyłorńony  realizator  tego  Programu?

Wicestarosta  odpowiedział,  że była  to irńcjatywa  firmy,,Rosmed".

Następnie  wywiązała  się  dyskusja  w sprawie  ilości  osób  zatrudnionych  w szpitalu

otrzymujących  minimalną  płacę,  modernizacji  oddziałów  w szpitalu,  a także  w sprawie

przeprowadzonej  w  ubiegłym  roku  kontroli  w  SP ZOZ  przez  Komisję  Rewizyjną  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Członek  Komisji  -  Adam  Frąckowiak  oraz  pan  Edmund  Żurek  wyrazili  swoje

niezadowolerńe  odnośnie  podejścia,  w niektórych  przypadkach,  lekarzy  do pacjentów  oraz

incydentów  mających  miejsce  w Szpitalnym  Oddziale  Ratunkowym.

Członek  Komisji  - Ireneusz  Kozecki  zapytał,  czy  takie  incydenty  można  ująć

w  stosunku  do liczby  osób  przyjętych  na SOR?

Dyrektor  SP  ZOZ  -  Tomasz  Przybylski  odpowiedział,  że nie  ma  informacji,  ile  osób

się  skarży  i są  to jedynie  sygnały  z zewnątrz.  Dyrektor  dodał,  że nie  ma  żadnej  skargi.

Członek  Komisji  -  Ireneusz  Kozecki  zapytał,  jak  długo  Dyrektor  SP ZOZ  da radę

pokrywać  koszty  najniższego  wynagrodzenia  i skąd  Zarząd  Powiatu  weźmie  na  to pierńądze?

Wicestarosta  odpowiedział,  że w  tym  roku  raczej  ten  problem  się  nie  pojawi.  Być  może

w  roku  2021  może  wystąpić.

Przewodniczący  zamla'iął  dyskusję.

A.d.2.

Sprawor,danie  r, działalriości  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu

za 2019 rok  w zakresie  pomocy  społecznei,  pieczy zastępczei oraz rehabilitaciispołecznei  wrar.

z przedstawietiiem  potrzeb w powyższym  zakresie.

Dyrektor  PCPR  - Łukasz  Nyczkowski  omówił  działalność  PCPR  na podstawie

informacji  stanowiącej  załączrńk  nr  2 do protokołu.

Przewodniczący  otworzył  dyskusję.

Członek  Komisji  -  Ireneusz  Kozecki  zwrócił  uwagę  na  zapis  w  rozdziale

4 pkt  4-,,Zwiększenie  zasobów  lokalowych  PCPR  z uwagi  na  potrzebę  samodzielnego  pokoju
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m.in.  do świadczenia  poradnictwa  psychologicznego  i socjalnego".  Pan  Kozecki  zapytał,

czy  Dyrektor  ma  jakieś  propozycje?

Dyrektor  PCPR  -  Łukasz  Nyczkowski  odpowiedział,  że  problem  lokalowy  zostałby

rozwiązany,  gdyby  PCPR  odzyskało  powierzcłu'iię  zajmowaną  przez  PZON.  Pan  Dyrektor

dodał,  że współpraca  z PZON  układa  się  bardzo  dobrze,  jednakźe  obecna  sytuacja  lokalowa

jest  bardzo  trudna  zarówno  dla PCPR  jak  i PZON.  Najlepszyi'n  rozwiązaniem  byłoby

znalezienie  iru"iej  lokalizacji  dla  PZON.  Pan  Dyrektor  poinformował,  że z informacji,  które

posiada,  temat  ten  jest  znany  panu  Staroście,  panu  Wicestaroście  i pani  Sekretarz  Powiatu.

Obecnie  trwają  rozmowy  w  tej sprawie.

A-d.3.

Analiza  materiałów  tm  sesięizaopiniowanie  proiektów  uchwałRady  Powiatu.

*  Sprawozdanie  Staro$  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu
Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytarńa?

Członkowie  Komisji  zadali  pytania  w  sprawie  podjętej  przez  Zarząd  uchwały

dotyczącej  wyrażenia  zgody  na zawarcie  umowy  najmu  pomieszczenia.  Odpowiedzi  udzielił

Wicestarosta,  który  poinformował,  że zgoda  jest  udzielona  dla  Zespołu  Szkół  nr  I w  Nowym

Tomyślu,  a dotyczy  pomieszczenia  na  sklepik  szkolny.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i  Polityki  Społecznej  przyjęła  bez  uwag

sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w  okresie  międzysesyjnym.

*  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalnoścź  Komisji  Eezpieczeństwa

iPorządku  w  2019  roku.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i  Polityki  8połecznej  przyjęła  bez  uwag

sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i Porządku

w  2019  roku.

*  SprawozdaniazdziałalnościkomisjiRadyPowiatuNowotomyskiegow2019roku.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i  Polityki  Społecznej  przyjęła  bez  uwag

sprawozdanie  z działalności  komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w  2019  roku.

*  Sprawozdanie  z wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na poszczególnych

stopniach  awansu  zawodowego  w szkołach  iplacówkach  prowadzonych  przez  Powiat

Nowotomyski  za  2019  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i  Polityki  Społecznej  przyjęła  bez  uwag

sprawozdanie  z wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach

awansu  zawodowego  w  szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Nowotomyski  za 2019

rok.

@ SprawozdaniezdziałalnościPCPRzarok2019wzakresiepomocyspołecznej,pieczy

zastępczej  oraz  rehabilitacji  społecznej  wraz  z przedstawieniem  potrzeb  w powyższym

zakresie.
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Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i  Polityki  Społecznej  przyjęła  bez  uwag

sprawozdanie  z działalności  PCPR  za rok  2019  w zakresie  pomocy  społecznej,  pieczy  zastępczej

oraz  rehabilitacji  społecznej  wraz  z przedstawieniem  potrzeb  w  powyższym  zakresie.

*  Apel  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  zmiany  rozwiązań  prawnych

związatxych  z określaniem  rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  przyjęła  bez  uwag  Apel  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  zmiany  rozwiązań  prawnych  związanych  z określaniem

rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych.

*  Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budietu  Powiatu  Nowotomyskiego  na  rok  2020.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  zmiany  w  budżecie.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytarńa  bądź  uwagi  do projektu  uchwały?  Pytań

nie  było.  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na  rok  2020.

@ Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Firiansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  /ź(l  lata  2020  -  2030.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytarńa?  Pytań  nie  było.  Przewodniczący  poddał

projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2020  -  2030.

*  Projekt uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie udzielenia pomocy finansowej
dla  Województvva  Wielkopolskiego  w latach  2018  -  2020.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.  Przewodniczący  poddał

projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Ku1tui7  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowała  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej

dla  Województwa  Wielkopolskiego  w  latach  2018  -  2020.

*  Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  powołania  Komisji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytarńa?  Pytań  nie  było.  Przewodniczący  poddał

projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Ku1tui7  i Polityki Społecznej jednogłośnie pozytywnie
zaopiniowała  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  powołania  Komisji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

*  Projekt  gichwały  )4) sprawie  udzielenia  xipoważnienia  dla  Przewodniczącego  Komisji

Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  do  przeprowadzenia  kontroli  w Zespole

Szkół  nr  1  w  Zbąszyniu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.  Przewodniczący  poddał

projekt  uchwały  pod  głosowanie.
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Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  upoważnienia  dla  Przewodniczącego  Komisji

Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  do  przeprowadzenia  kontroli  w Zespole  Szkół

nr  1 w  Zbąszyniu.

* Projekt  uchwaly  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na Starostę  Nowotomyskiego.

Sekretarz  Powiatu  -  Ewa  Bąbelek  wyjaśniła  czego dotyczy  przedmiotowa  skarga.

Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania?  Pytań nie było.  Przewodniczący  poddał

projekt  uchwały  pod  głosowarńe.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Ku1tui7  i Polityki  Społecznej jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na Starostę  Nowotomyskiego.

*  Projekt  uc1iwały  w sprawie  wyraienia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości

statiowiącej'słasność  Powiatxi  Nowotomyskiego  na  rzecz  Gminy  Nowy  Tomyśl.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  rńe było.  Przewodniczący  poddał

projekt  uchwały  pod  głosowarńe.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  darowizny

nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu  Nowotomyskiego  na  rzecz  Gminy  Nowy  Tomyśl.

I

Przewodniczący  zaproponował,  aby projekty  uchwał  w sprawie  wyłączenia  szkół

i bursy  szkolnej  przegłosować  w  pakiecie.

*  Projekt  uchwały  w sprawie  wyłączenia  Liceum  Ogólnokształcącego  dla Dorosłych

w Zbąszyniu  z Zespołu  Szkół  nr  I w Zbąszyniu.

*  Projekt  uchwaly  w sprawie  wyłączenia  I  Liceum  Ogólnokształcącego  d[a Dorosłych

w Nowym  Tomyślu  z Zespołu  Szkół  /ź/'  1 w Nowym  Tomyślu.

@ Projekt  uchwały  w sprawie  wyłączenia  Szkoły  Policealnej  dla Dorosłych  w Nowym

Tomyślu  z Zespołu  Szkół  nr  I  w Nowym  Tomyślu.

*  Projekt  gichwały  w sprawie  wyłączenia  Szkoły  Policealnej  dla Młodzieży  w Nowym

Tomyślu  z Zespołu  Szkół  nr  1 w Nowym  Tomyślu.

*  Projekt  uchwały  w sprawie  wyłączenia  Eursy  Szkolnej  w Nowym  Tomyślu,  z Zespołu

Szkó/  nr  1 w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania  bądź  uwagi  do projektów  uchwał?  Pytań

i uwag  nie  było.

Przewodniczący  poddał  pod głosowanie  projekty  uchwał.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

Przewodniczącyzaproponował,  abyprojektyuchwałwsprawielikwidacji  szkółibursy

szkolnej  przegłosować  w pakiecie.

*  Projekt  gichwaly  w sprawie  likwidacji  Liceum  Ogólnokształcącego  dla Dorosłych

w Zbąszyniu.

*  Projekt  uchwały  w sprawie  likwidacji  I  Liceum  Ogólnokształcącego  dla Dorosłych

w Nowym  Tomyślu.

*  Projekt  uchwały  w sprawie  likwidacji  Szkoły  Policealnej  dla Dorosłych  w Nowym

Tomyślu.

str  5



*  Projekt gichwa% w sprawie likwidacji  Szkoby Policealnei  dla Młodzieiy  w Nowym
Tomyślu.

*  ProjektuchwalywsprawielikwidacjiBursySzkolnejwNowymTomyślu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania  bądź  uwagi  do projektów  uchwał?  Pytań
iuwag  ie  było.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekty  uchwał.

Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Ku1tui7  i Polityki Społecznej jednogłośnie pozytywnie
zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

A-d.4.

Wrxioski i opinie Komisii:
Przewodniczący  zapytał,  czy  są  jakieś  wnioski  lub  opinie?  Nikt  się  nie  zgłosił.

- a l

A-d.5.

Sprawy  różne.

Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś z członków  komisji  chce  zabrać  głos.  Nikt
się  nie  zgłosił.

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  Komisji  zakończył  posiedzenie
Komisji.

Przewodnźczący

Komisji  Edukacfi, Zdrovńa, Sportu,
KulturyiPolityki  Społecznej

Protokolant.'
A gpires:ka Henrc:
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Załącznik  nr  ]

Lista  obecności  /ź(l  posiedzeniu

Komisii  Edukacii,  Zdrowia,  Sportu, Kultury  iPolityki  Społecztiei
w dniu  24 lutego  2020  r.

1. Jacek  Pieprzyk

2. Dariusz  Chlopek

3. Marcin  Brambor

4. Konrad  Drąg

5. Adam  Frąckowiak

6. Dorota  Kaczmarek

7. Ireneusz  Kozecki

8. Zbigniew  Markowski

9. Adam  Pilc

IO. Tomasz  Szczechowicz

11. Pawcl  'fjTiku,izai  bi
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